
 

 

 

Z Á P I S 

z 9. jednání Komise sportovní a tělovýchovy konané dne 8. 7. 2020 
  

 

Dne 8. 7. 2020 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21, 

1. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:30 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Zdeněk Havel, 

 Vladimír Hlavatý, MUDr. Jiří Penc, Ing. Václav Sebera 

  

Omluveni:              Dott. Mag. Radka Murasová, Václav Skuhravý 

 

Neomluveni:         / 

 

Hosté:  Stanislav Štípek – předseda FC Slavia Karlovy Vary - mládež, z.s. 

 Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

 

  

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Žádost o výpůjčku fotbalového hřiště v Doubí  

4. Projednání možnosti financování klubů napřímo z rozpočtu města    

5. Informace k vyhlášení nejúspěšnějších sportovců města a okresu K.Vary za rok 2019 

6. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

1. Schválení programu 

 

Předseda komise Mgr. Viktor Linhart navrhl doplnění programu jednání o nový bod „Žádost 

o výpůjčku fotbalového hřiště v Doubí“. Podklady k jednání byly do podatelny magistrátu 

města doručeny dne 7. 7. 2020.    

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Zdeněk Havel, 

 Vladimír Hlavatý, MUDr. Jiří Penc, Ing. Václav Sebera 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen v navrženém znění.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Zdeněk Havel, 

 Vladimír Hlavatý, MUDr. Jiří Penc, Ing. Václav Sebera 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Žádost o výpůjčku fotbalového hřiště v Doubí 

 

Na magistrát města byla doručena žádost subjektu FC Slavia Karlovy Vary - mládež, z.s. ve 

věci výpůjčky fotbalového hřiště nacházejícího se v městské části Doubí, v areálu SK Liapor.  

 

Předseda klubu pan Stanislav Štípek vysvětlil členům komise důvody k podání této žádosti. 

Pod hlavičkou klubu nyní působí již 14 kategorií, z tohoto počtu je 11 kategorií mládeže, 2 

kategorie mužů a nově 1 kategorie žen. Družstvo žen přešlo do Karlových Varů ze Sokolova, 

kde pro něj nepřihlásili soutěž. V této souvislosti by chtěl fotbalový klub poskytnout 

sportovní vyžití i dalším děvčatům z prvního stupně základních škol se zájmem o fotbal a 

pohyb obecně. Kapacita tréninkových ploch ve správě klubu je dlouhodobě naplněna, 

organizačně je velmi složité všem kategoriím zajistit plochu pro řádný tréninkový proces. 

 

V následné diskusi členové komise upozornili na aktuální stav hřiště, které bude potřebovat 

určité finanční prostředky na rekultivaci trávníku, opravu nevyhovujícího oplocení. 

Problémem může být také absence zázemí (kabiny pro převlékání sportovců) či nedostatek 

míst k parkování.  

 

Komise sportovní a tělovýchovy doporučuje radě města předat fotbalové hřiště nacházející se 

v městské části Doubí do správy subjektu FC Slavia Karlovy Vary - mládež, z.s. 

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Zdeněk Havel, 

 MUDr. Jiří Penc, Ing. Václav Sebera 

proti: nikdo  

zdržel se:  Vladimír Hlavatý  

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

4. Projednání možnosti financování klubů napřímo z rozpočtu města    

 

Vedoucí odboru Ing. František Škaryd seznámil členy komise se sportovními organizacemi, 

jejichž finanční podpora je schvalována přímo v rámci rozpočtu Statutárního města Karlovy 

Vary na příslušný kalendářní rok.  

 

V současné době jsou v rozpočtu města zařazeny subjekty: 

- HC Energie Karlovy Vary s.r.o. 

- FC Slavia Karlovy Vary a.s. 

- VK Karlovarsko 2014 s.r.o. 

- Basketbalový klub Lokomotiva Karlovy Vary  
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- Sportovní klub vozíčkářů Sharks 

- SK Kontakt Karlovy Vary 

- Hockey Club Karlovy Vary 

- FB Hurrican 

 

Člen komise Mgr. Jiří Frühauf předal ostatním členům komise přehled sportovních klubů, 

které získaly statut sportovního centra mládeže. Tuto tabulku zpracovala Sportovní unie 

Karlovarska.  

 

Toto téma bylo následně široce diskutováno. V rámci diskuse se členové komise shodli, že 

nelze stanovit jednotná kritéria, která by byla použitelná pro všechny sporty a pro všechny 

sportovní organizace, nelze stanovit jednotná kritéria, na základě kterých by bylo možné 

navrhnout zařazení sportovních organizací přímo do rozpočtu města.    

 

V rámci rozdělování dotací jsou podporovány sporty kolektivní / individuální, sporty s velkou 

tradicí na území města / sporty relativně nové, ale pro veřejnost atraktivní, sporty náročné na 

technickou infrastrukturu / sporty náročné na vybavení sportujícího jednotlivce / sporty 

nenáročné, sporty s vyšším počtem úrovní oficiálních soutěží (regionální, krajské, 

celorepublikové), sporty s účastí handicapovaných sportovců. 

 

Členové komise se shodli, že pro objektivní posouzení konkrétního sportu nebo sportovní 

organizace je nutná dobrá znalost místního prostředí a k tomuto posouzení je nutné 

přistupovat s profesionálním citem.  

 

Při rozhodování by měla být uvažována kritéria: 

- velikost a složení členské základny 

- úroveň hraných soutěží  

- tradice provozování sportovních aktivit na území města 

- perspektiva provozování sportovních aktivit na území města 

- stabilita tréninkového a trenérského zázemí 

- popularita sportu, společenská prestiž, výchova vzorů pro začínající sportovce, 

podpora vztahu dětí a mládeže ke sportu  

- propagace a prezentace Statutárního města Karlovy Vary v celorepublikovém a 

případně též v mezinárodním měřítku 

 

 

5. Informace k vyhlášení nejúspěšnějších sportovců města a okresu K.Vary za rok 2019 

 

Na jednání výkonného výboru Sportovní unie Karlovarska dne 25. 6. 2020 bylo rozhodnuto, 

že vyhlášení nejúspěšnějších sportovců okresu Karlovy Vary za rok 2019 se v letošním roce 

neuskuteční a vybraní sportovci budou oceněni společně s nejúspěšnějšími sportovci za rok 

2020 na Plese sportovců, který je plánován na měsíc březen 2021.   

 

Vedoucí odboru Ing. František Škaryd informoval členy komise, že stejným způsobem 

k vyhlašování nejúspěšnějších sportovců za rok 2019 přistupuje Statutární město Karlovy 

Vary – s ohledem na epidemii koronaviru a s tím spojená omezující opatření, která vedla ke 

zrušení Plesu sportovců, tuto akci v náhradním termínu nepořádat, ale nejúspěšnější sportovce 

města za rok 2019 vyhlásit společně se sportovci za rok 2020 v následujícím roce.  

 

Komise sportovní a tělovýchovy vzala na vědomí informaci o zrušení vyhlašování a ocenění  

nejúspěšnějších sportovců města a okresu za rok 2019 v letošním kalendářním roce.  
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pro:    Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Zdeněk Havel, 

 Vladimír Hlavatý, MUDr. Jiří Penc, Ing. Václav Sebera 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

Termín příštího jednání komise nebyl stanoven, uskuteční se operativně dle potřeby.  

 

 

 

Dne: 11. 7. 2020 

 

Zapsal: Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí OKŠT                   ___________________     

           

  

            

                                                                                 ___________________ 

 

                                                             Mgr. Viktor Linhart

                      předseda komise 

   

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


